

马尔代夫KAANI之旅 MALDIVES KAANI TOUR

Tour Code: MKT-2







SCHEDULE

DEPARTURE \overrightarrow{A} **MALDIVES**

(MOB/D)

- ☑ Maafushi Island (Include 30 Min Speed Boat)
- ☑ Enjoy Sunset On Maafushi Island
- - * Watching The Sunset And Stars Is A Natural Phenomenon, If Weather Changes Affect It, We Will Not Be Responsible If You Are Unable To Watch It

MAAFUSHI ISLAND

(B/L/D)

- ☑ Half-day Underwater World Snorkeling Tour (Include Snorkeling Gear)
 - * Guests Can Watch Dolphins, Swim With Sharks And Snorkel To
- See The Underwater World ☑ Island Bbq Style Lunch

D3

MAAFUSHI ISLAND (20 min) ADAARAN PRESTIGE VADOO

(B/L/D)

- ☑ Adaaran Prestige Vadoo Resort Island Hopping Day Trip
- ☑ Enjoy Unlimited Buffet Lunch, Buffet Hi-tea & Alcoholic Beverages
- ☑ Enjoy Five Star Facilities, Private Beach, Snorkeling Area & Photo Stop
- * Bring Your Own Clothes And Toiletries For Replacement
- * Optional: Snorkeling Gear Rental Usd 30 / Pax

D4

MALDIVES ₹ **KUALA LUMPUR**

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

MAAFUSHI ISLAND

Maafushi Island - This is the first time the Maldives has attracted tourists to one of its home islands since 2010. An unforgettable experience, full of relaxing emotions and moods! Maafushi Island is an island with rapid economic growth. There is always something to do there. You can take a pleasant walk along the small streets and visit the local shops and restaurants that serve exotic Maldivian cuisine. Alcohol is prohibited on the island, but there is a floating bar nearby that serves alcohol. You can enjoy the gorgeous sunset while swimming or just laze and relax on the white sand beach.

ADAARAN PRESTIGE VADOO RESORT

Adaaran Prestige Vadoo Resort - Adaaran Prestige Vadhoo Island Resort is the gateway to the South Male Atoll, home to exotic rich coral reefs and vibrant aquatic flora and fauna. Vado Island Resort won the 2010 World Travel Awards for its world-class water villa area and is the leader among luxury resorts in the Maldives. The resort is a mature island set amidst rich marine life and is the first ever overwater resort in the Maldives. The resort is an adults-only island with beautiful coral reefs and stunning natural surroundings, creating the perfect backdrop for an intimate and romantic getaway experience with personalized butler service.

KAANI GRAND SEAVIEW

Kaani Grand Seaview - One of Maafushi's finest Hotel, situated on the magnificent beachfront, directly opposite the Bikini Beach. The Hotel combines splendid service with quality accommodation, stylish cuisine and facilities for a perfect family holiday, business trip or relaxing getaway.



√ 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

★ BBQ fresh fish

★ Island BBQ style lunch



✓ Kaani Grand Seaview / Kaani Palm Beach

x 3 Nights







詳精简行程

出发 才 马尔代夫

(机上用餐/晚)

- ☑ 第一天马富士岛(含乘快艇30分钟)
- ☑ 马富士岛赏日落
- ☑ 星星夜钓体验
 - *观赏日落及星星是大自然现象, 若天气变化而有所影响, 若未能观赏, 将不负责

马富士岛

(早/午/晚)

- ☑ 半天海底世界浮潜之旅(含浮潜用品)
 - *客人观赏海豚、与鲨鱼畅游以及 浮潜观赏海底世界
- ☑ 岛上BBQ风味午餐

马富士岛 🏛 (20分钟) 阿达朗尊贵瓦度岛

(早/午/晚)

- ☑ 阿达朗尊贵瓦度岛度假村跳岛一日游
- ☑ 享用无限自助午餐,自助茶点以及 酒精饮品
- ☑ 享用五星级设施,私人沙滩, 浮潜专区、打卡点
 - * 自行携带衣服,梳洗用品以便更换
 - *选项自费: 浮潜用具租约 USD 30/位

马尔代夫 才 吉隆坡

(早/机上用餐)

☑ 自由活动至送往机场

观光景点:

马富士岛

马富士岛 - 这是马尔代夫自2010年以来第一个吸引游客前来的本土岛屿。一次 丰富多彩、难忘的体验、充满情感和放松!马富士岛是经济快速增长的岛屿之 一。那里总有事情可做!您可以沿着小街道愉快地散步,参观当地的商店和餐 馆,那里提供异国情调的马尔代夫美食。岛上禁止饮酒,但附近有一家浮动酒 吧提供酒精饮料。您可以一边游泳一边欣赏绚丽的日落,或者只是悠闲地躺在 白色的沙滩上放松身心。

阿达朗尊贵瓦度岛度假村

阿达朗尊贵瓦度岛度假村 - 是通往南马累环礁的门户、拥有独具异国特色的丰 富珊瑚礁石和生机勃勃的水生动植物群落。瓦度岛度假村凭借世界顶级的水上 别墅区荣获2010世界旅游大奖,是马尔代夫群岛豪华度假村中的翘楚。该度假 村是一座成熟的岛屿,坐落在丰富的海洋生物之中,是马尔代夫有史以来第一 个水上度假村。该度假村是一座仅限成人入住的岛屿,拥有美丽的珊瑚礁,拥 有令人惊叹的自然环境,为您提供个性化管家服务的亲密浪漫的度假体验创造 了完美的背景。

马富士卡尼大海景酒店

卡尼大海景酒店 - 这是马富士最好的酒店之一,坐落在壮丽的海滨,正对着比 基尼海滩。酒店将一流的服务与优质的住宿、时尚的美食和设施融为一体,是 家庭度假、商务旅行或休闲度假的完美之选。







✓ 3 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

风味餐:

★ BBO 鲜鱼

★ 岛上BBO风味午餐



✓ 马富士卡尼大海景酒店 / 马富士卡尼棕榈海滩酒店

x 3 晚



免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 马尔代夫 MALDIVES ·

货币 Currency	Maldivian Rufiyaa - MVR	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在马尔代夫都能通行 * All major credit cards are accepted
	马尔代夫拉菲亚 - MVR		in the country
货币兑换率 Exchange Rate	0.32 MVR = MYR 1.00	拨号代码 Dial Code	Maldives : +960
\$ € € ¥ /	0.32 马尔代夫拉菲亚 = 马币 1.00 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	1	马尔代夫 : +960
电压 Voltage	Voltage - 230 V	插座 Power Socket	类型 / Type D - 3 圆头 / 3 round pins
	电压 - 230 伏特		类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs
时差 Time Different	Malaysia Is 3 Hours Ahead Of Maldives	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
-	马尔代夫 时间与 马来西亚 时间相差 3小时		每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Summer 夏季1月 – 12月		
**	Jan to Dec 25°C - 30°C		
	23 0 - 30 0		*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准
飞机型号 Aircraft Type			
	B738		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

